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朋友生日，送什么好呢?以下是小编为大家整理的202_英文生日贺词大全，文章内容仅供参考，想要知道更多的资讯，请多多留意范文网! 在你生日来临之际，祝事业正当午，身体壮如虎，金钱不胜数，干活不辛苦，悠闲像老鼠，浪漫似乐谱，快乐莫你属! Yo...
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在你生日来临之际，祝事业正当午，身体壮如虎，金钱不胜数，干活不辛苦，悠闲像老鼠，浪漫似乐谱，快乐莫你属!
Your birthday is approaching, my best wishes for proper afternoon, the body as strong as the tiger, countless money, not hard work, leisure, like mice, like romantic music, happy Mo you are!
Happy birthday to him who has made life so meaningful for me!
谁给他生日快乐，使生活，这对我更有意义!
Happy birthday to the best wife in the world!
快乐的生日的妻子在世界上最好的!
Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. May your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
My birthday wishes to you are the warmest. May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.
热烈祝贺你的生辰!愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽!
I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
Happy day of birth. Happy birthday.
May your future life be full of happiness. Wish you happy everyday.
Each birthday is a milestone we touch along lifes way. May your birthday be happy in more ways than one.
每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
祝你生日快乐!愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好!
Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重!
Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Affectionate birthday greetings. Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
Its time to celebrate your birthday. Happy birthday to an attractive and intellectual girl.
是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐!
Many happy returns of this special day. All our best wishes go to you on your birthday.
祝你生日快乐，给你我们所有的祝福!
We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增!
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